

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2429  
9 April 1965

Limited Distribution

---

Original: Spanish

PRESENTATION TO AMBASSADOR GARCIA OLDINI

With reference to the presentation made to Ambassador Garcia Oldini at the meeting of the CONTRACTING PARTIES on 23 March, the following telegram has been received by the Director-General from Mr. Gabriel Valdes, Minister of Foreign Affairs of Chile.

-----

The Chilean Government asks you to convey to the contracting parties its warm gratitude for the distinction conferred on Ambassador Mr. Fernando Garcia Oldini by the tribute paid to him by the Plenary Session for work done and by the decision adopted by acclamation to send him a note of farewell and a collection of basic GATT documents with a message of salutation.

HOMMAGE A M. GARCIA OLDINI

A l'occasion de l'hommage rendu à S.E. M. Garcia Oldini, Ambassadeur, lors de la réunion des PARTIES CONTRACTANTES du 23 mars, M. Gabriel Valdes, Ministre des Affaires étrangères du Chili, a fait parvenir au Directeur général le télégramme suivant.

-----

Le gouvernement chilien vous prie de bien vouloir transmettre aux parties contractantes l'expression de sa profonde gratitude pour l'honneur qu'elles ont fait à Monsieur l'Ambassadeur Fernando Garcia Oldini en lui rendant hommage, lors de leur session plénière, pour l'oeuvre qu'il a accomplie et en décidant, par acclamations, de lui adresser un message d'adieu et une collection des documents de base du GATT, accompagnés de leurs salutations.